
 

 

Zápis z XXIII. jednání akademického senátu FM ze dne 12.3.2002 
 

Přítomni: 
Zaměstnanci: Jiřina Královcová, Klára Císařová, Jan �embera, Libor Tůma, Václav 
Kopecký, Bedřich Janeček 

Studenti: Vít Lédl, Luká� Bier 

Omluveni: Josef Novák 

Hosté:  Doc. Dr. Ing. Jiří Mary�ka, CSc., děkan FM 

Program:  

1. Projednání návrhu slo�ení vědecké rady FM 
Děkan Mary�ka předlo�il návrh slo�ení vědecké rady fakulty. 
Senát návrh schválil v�emi hlasy přítomných senátorů. 

2. Různé 
Děkan Mary�ka informoval senátory o pravidlech udělování prospěchových 

stipendií studentům magisterského studia. 
Mary�ka informoval senát o průběhu ře�ení problémů vzniklých roční uzávěrkou 

Výzkumného centra textil. Senát doporučil (v�emi hlasy přítomných senátorů) 
děkanovi doře�ení problému na úrovni rektora v případě, �e do 13.3. nebude problém 
vyře�en dohodou mezi děkany FM a FT. 

Mary�ka informoval o dodatečném transferu mezi investičními a neinvestičními 
prostředky v rozpočtu FM za rok 2001. 

Děkan Mary�ka navrhl mo�nost schvalování méně záva�ných návrhů dotazem 
dopisem nebo elektronickým dopisem ka�dému senátorovi zvlá�ť bez schůze. Senát 
nepřijal usnesení k tomuto návrhu z důvodu nejasnosti jeho technického provedení. 
 
 
 
Termín pří�tího jednání senátu nebyl stanoven. 
 
Přílohou tohoto zápisu je schválený návrh slo�ení vědecké rady. 
Příloha není součástí elektronické verze zápisu. 
 
 
 
 
 
 
zapsal Jan �embera, taj. AS FM  
 
 
 
 
 

Ing. Jiřina Královcová 
předsedkyně AS FM 

V Liberci dne 12.3.2002 


